
台湾奇美ABS PA-777E

产品名称 台湾奇美ABS PA-777E

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 13.00/kg

规格参数 台湾奇美:ABS PA-777E
型号齐全:奇美ABS耐高温
产地:超高耐热级

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

台湾奇美ABS PA-777E

吹塑成型ABS:

吹塑级ABS是针对普通ABS中空吹塑成型时制品薄厚不均、易破裂而专门开发的ABS牌号。其具有熔体粘
度高、延伸率大、横向和纵向延伸平

衡性好、易于中空吹塑成型等特点

，广泛应用于汽车内、外饰件等方面。BM510 耐热，高冲击汽车尾翼、侧踏板、座椅等。BM530 高
耐热

耐热级ABS PA-777D台湾奇美PA-777D 耐高温PA-777D

供应ABS台湾奇美POLYLAC全系列如下：

(1)一般级ABS台湾奇美PA-707、PA-757、PA-717C、PA-727、PA-726、PA-747、PA-709、PA-797

(2)高流动级ABS台湾奇美PA-756、PA-756S、PA-756H、PA-716、PA-746、PA-746H、PA-737

(3)押出级ABS台湾奇美PA-747R、PA-747F、PA-747S、PA-709S

(4)防火级ABS台湾奇美PA-763、PA-764、PA-764B、PA-765、PA-765A、PA-765B

(5)耐热级ABS台湾奇美PA-777B、PA-777D、PA-777E



EXTRUSION MOLDING ABS: extrusion molding with ABS Resin, the use of general extrusion molding machine or
other equipment, can easily extrusion molding side plate, sheet, sheet, tube, tube and other different shapes of
extrusion products. This product: 1) suitable for extrusion processing 2) from large plate to small sheet, can be a wide
range of products 3) has excellent secondary processing, can be a good luster of the molding products
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